
Toelichting op de jaarrekening seizoen 2021-2022 

Ten behoeve van ALV 16 maart 2023 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Datum: 16 maart 2023 

Steller: Bestuur v.v. Bennekom 



Beste leden van v.v. Bennekom, 
Het seizoen 2021-2022 was het eerste jaar dat we na de pittige corona jaren 

weer volop konden genieten van het voetbal, elkaar weer konden treffen op 

ons park, breder dan dat, we met elkaar weer konden genieten van onze 

vereniging in alle omvang. Het was ook een jaar waar we een terugval zagen 

in ons vrijwilligersbestand met een aantal gevolgen van dien. Met 

name op cruciale plekken (bijvoorbeeld de kantine) was het roeien 

met de riemen die er op dat moment voor handen waren. AL met al 

zijn we er trots op hoe we dat met elkaar hebben opgevangen en hoe we met 

elkaar toch elke weer de schouders eronder zetten.  

Net als voorgaande jaren vinden wij het belangrijk om jullie zo goed mogelijk te informeren over de 

resultaten van het seizoen 2021-2022. Daarom gaan we op de ingezette weg door. Transparantie, het 

jullie stap voor stap meenemen in wat er is gerealiseerd, wat het heeft gekost en welke keuzes daaraan 

ten grondslag hebben gelegen. Bijgaande rapportage (integraal onderdeel van de jaarrekening 2021-

2022) heeft dan ook tot doel om zo transparant mogelijk te zijn en daarmee onze planning- & control 

cyclus naar een hoger plan te tillen. Wij zijn ervan overtuigd dat dit bijdraagt aan een rijkere dialoog 

binnen de vereniging over beleid en realisatie. 

Het seizoen 2021-2022 is met een klein positief resultaat van bijna 1.000 euro afgesloten. Net als 

andere jaren voeren we een conservatief financieel beleid. In deze jaarrekening hebben we een 

voorziening opgenomen van 14.000 euro om mogelijke oninbare contributies het lijf te gaan. Door 

omstandigheden binnen de financiële commissie is er een achterstand opgelopen met het aanmanen 

van gestorneerde contributie. We zijn volop bezig om hierin stappen te zetten. De financiële commissie 

is al een tijdje onderbezet en we zijn verheugd mede te delen dat vanaf het lopende verenigingsjaar 

er een brede financiële commissie is opgestaan. Bovendien start na de ALV van 16 maart een nieuwe 

penningmeester (na benoeming van de ALV) die met frisse, nieuwe energie de financiële positie van 

de vereniging verder gaat verstevigen en onze financiële processen nog verder in control zal gaan 

brengen.  

We zien dat het financieel moeilijker wordt. Er zal meer dan ooit scherp aan de wind gezeild moeten 

worden. Toch is dit prachtige resultaat met name het gevolg van ons gezamenlijke handelen en de 

grote bereidheid van ieder lid en iedere sponsor om een steentje bij te dragen. De vier jaar geleden 

ingezette weg om onze kostenstructuur flexibeler te maken resulteert effect, met name via de 

variabele prestatiebeloning van ons 1ste elftal. Hierdoor zijn de kosten van ons 1ste elftal lager 

uitgevallen dan begroot. Ook de interne opgezette verantwoordingsstructuren resulteren effect. We 

maken vooraf heldere afspraken met commissies over doelen, investeringen en budget. Zo is het voor 

iedereen helder waarvan uit gegaan kan worden. Deze sturingsfilosofie gaat uit van vertrouwen. 

Vertrouwen dat zonder meer wordt beloond.  

Voor de toekomst zijn er grootste plannen om onze kantine en kleedruimtes te moderniseren. 

Vooralsnog zijn we met de gemeente in gesprek, maken we plannen en hebben een projectteam 

opgericht. Om deze toekomstige plannen met elkaar te realiseren is eigen vermogen nodig. Ook voor 

dit jaar hebben we op dit punt financieel een mooie stap gezet. We hebben wederom 40.000 euro aan 

de reserve nieuwe accommodatie toegevoegd.   

 



Met het lezen van bijgaande rapportage zijn er vast vragen. Schroom niet om ze te stellen. Wanneer 

jullie vragen hebben gebruik daarvoor het e-mailadres van de penningmeester 

(penningmeester@vvbennekom.nl).  

Namens het bestuur v.v. Bennekom, Samen Sterk! 

Jan Burggraaf, voorzitter 
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Toelichting balans 
Activa  

Het balansonderdeel Activa geeft een overzicht van de bezittingen van onze vereniging. We 

onderscheiden vaste en vlottende activa. Bezittingen op lange termijn en bezittingen op korte termijn. 

Materiele vaste activa 

In het seizoen 21-22 hebben er relatief weinig investeringen plaatsgevonden. Onderstaande overzicht 

geeft inzicht in wat en wanneer we als verenging hebben geinvesteerd en welke afschrijving we 

hanteren.  

Activa Aanschafwaarde Seizoen van 
aanschaf 

looptijd Afschrijving 
per jaar 

grootboek 

Kassasysteem 6.250,00 2020-2021 5 1.250,00 Inventaris kantine 

Koffiemachines 8.570,10 2020-2021 5 1.714,02 Inventaris kantine 

Sportcam 6.955,08 2020-2021 5 1.391,02 Inventaris 
Buitenterrein 

Koelkast 512,00 2021-2022 5      87,00 Inventaris kantine 

Pinkassa 675,00 2021-2022 5    101,00 Inventaris kantine 

2 X HP laptop 1287,00 2021-2022 5    236,00 Computer en 
netwerk 

4 X aluminium 
doel 

3.373,00 2021-2022 5    356,00 Inventaris 
buitenterrein 

 

Vlottende activa 

Voorraad 

Kantine: Voor het seizoen 20-21 was de voorraad van de kantine nihil. 

Tijdens de corona pandemie zijn alle producten tegen gereduceerde 

(kostprijs) prijzen verkocht. Voor het seizoen 21-22 houden we weer 

een voorraad aan. De voorraad is gewaardeerd op 4.000 euro.  

 

Kleding: Het seizoen 2019-2020 zijn we – volgens plan – gaan spelen in nieuwe tenues. De initiële 

aanschaf van de tenues voor al onze teams bedroeg afgerond 80.000 euro. Voor het seizoen 2020-

2021 hebben we regulier afgeschreven over de boekwaarde. Dit seizoen schrijven we 14.000 af op de 

nog resterende boekwaarde. De tussentijdse vervanging wordt niet meegenomen en wordt direct in 

de exploitatie ten laste van de kledinglijn gebracht. Met name broekjes en sokken worden veelal 

vervangen.   

Item Boekwaarde per 30-6-2021 Afschrijving Boekwaarde per 30-6-2022 

Voorraad kleding 30.992 14.000 16.992 

 

Vorderingen en overlopende activa  

Debiteuren contributies: In het seizoen 21-22 zien we de storneringen oplopen. De financiële 

commissie heeft er zijn handen vol aan om aan te manen en contact hierover met leden te hebben. 



Zoals ook genoemd in het voorwoord is de commissie voor een periode onderbezet geweest. Derhalve 

staat er een vordering open van afgerond 25.000 euro. Een deel daarvan is ontvangen in het lopende 

boekjaar en een deel van 14.000 euro is nog ongewis. Vanuit ons conservatief financiële beleid hebben 

we een voorziening getroffen van eenzelfde 14.000 euro.  

Debiteuren sponsoren:  

In de jaarrekening 20-21 hebben we voorzien dat een klein deel van onze sponsoren niet zouden 

betalen. De voorziening van 5.000 euro is hiervoor aangewend. Er heeft een beoordeling 

plaatsgevonden van de huidige debiteurenpositie waarbij nagenoeg het volledig bedrag is betaald in 

het lopende seizoen (22-23).  

 

Liquide middelen 

Kasgeld: het kasgeld is volledig gestort in verband met het ingezette cashless beleid. Net als in seizoen 

20-21 is helaas gebleken dat de categorieën (lees pintransacties en ontvangen contant) niet aansluiten 

op de realisatie. Op totaal niveau sluit de ontvangen totaalomzet met die van het lijstwerk uit de kassa. 

De Kassa is voor het lopende seizoen opnieuw ingericht. Ook wordt er onderzocht hoe het wellicht 

voor vrijwilligers achter de bar overzichtelijker en duidelijker is de kassa te bedienen. Daarnaast 

worden de technische mogelijkheden onderzocht om foutieve aanslagen te beperken.  

 

  



Passiva 

Op de passiva (credit) zijde van de balans zijn de schulden en het eigenvermogen van onze vereniging 

weergegeven. 

Eigenvermogen 

Het eigen vermogen van de vereniging is ten opzichte van vorig jaar opgelopen met ruim 35.000 euro 

tot bijna 260.000 euro. Dit bedrag is opgebouwd uit 3 componenten: 

Kapitaal 27.233 

Reserve toekomstige accommodatie 215.000 
Egalisatie reserve Technische commissie 20.000 

 

In de ALV van 25 november 2019 is de begroting over het seizoen 2020-2021 besproken en vastgesteld. 

Daarmee is expliciet bepaald dat we met elkaar sparen voor een nieuwe accommodatie (of de huidige 

grondig gaan renoveren) en dat we toe werken naar voldoende vet op de botten. In het seizoen 20-21 

hebben we een extra storting gedaan in de nieuwbouw reserve. Een dergelijke storting is voor het 

seizoen 21-22 niet aan de orde. We storten 40.000 euro conform de begroting in de reserve.  

De Technische commissie (TC) krijgt jaarlijks een budgetplafond mee waarbinnen 

zij zelf keuzes maakt. Verschillen tussen de vastgestelde begroting en realisatie 

worden vereffend via de egalisatiereserve. Het maximum van de 

egalisatiereserve is vastgesteld op 20.000 euro. Deze afspraken passen goed 

in de samenwerking tussen de TC en het bestuur, waarbij eenieder vanuit 

zijn eigen professionaliteit handelt. Het resultaat over het seizoen 21-22 

van de TC is positief. Toch wordt er geen geld toegevoegd aan deze reserve, 

omdat zoals gemeld de reserve maximaal is gevuld.  

 

Voorzieningen 

Met het oog op de nieuwbouwplannen is er in het seizoen 20-21 voor gekozen geen 

onderhoudsmeerjarenplan te maken. Alle kosten met betrekking tot het onderhoud van het park en 

aan onze opstallen zijn verwerkt in de exploitatiekosten. Toch houden we voor mogelijk onderhoud 

een voorziening aan van 15.000.  

 

Kortlopende schulden 

Geen opvallende posten te benoemen.  

 

 

  



Toelichting winst- en verliesrekening 
 

Opbrengsten 

Resultaat op de kantine 

De cijfers met betrekking tot de kantine worden weergegeven exclusief BTW. De brutomarge, dat wil 

zeggen het verschil tussen kantine uitgaven en inkomsten, bedraagt ruim 56.000 euro.  

Al met al loopt de realisatie van onze kantine achter op de begroting. De verklaring lijkt te maken te 

hebben met stijgende inkoopprijzen. Daarnaast hebben we nog geen zicht op de behaalde bonussen 

over de tweede helft van het boekjaar 2022. De afrekening vindt begin 2023 plaats.  

Om in de toekomst meer grip te krijgen en te houden op de kantine is er een 

nieuw kassasysteem aangeschaft. Het systeem biedt belangrijke voordelen: Het 

werkt veel intuïtiever, is daarmee minder foutgevoelig, het werkt flexibeler, 

transparanter en genereert met een druk op de knop (of automatisch) 

heldere en deelbare overzichten. Helaas is gebleken dat de inrichting van 

het kassasysteem niet adequaat was in het seizoen 21-22. Voor het 

lopende seizoen is hier meer zicht op en is het frequent onderdeel van 

analyse en gesprek tussen bestuur en kantinecommissie. 

Overige opbrengsten 

Contributies: Tegen de landelijke en demografische trend in blijven onze ledenaantallen gelijk, of 

stijgen zelfs. De KNVB rapporteerde vorig jaar in haar jaarverslag zich zorgen te maken over de trend 

dat jeugd over het algemeen minder sport. De lokale doorvertaling daarvan wordt in veel 

verenigingen gezien en als probleem ervaren. Als bestuur houden we de ontwikkelingen op dit punt 

scherp in de gaten. Een stevige ledenbasis is cruciaal voor onze club, en wij zijn ervan overtuigd dat 

onze vereniging nog kan groeien. Om voldoende robuust te blijven als vereniging is het noodzakelijk 

om aantrekkelijk te blijven door goede voorzieningen aan te bieden voor alle teams. Daarnaast 

werken we aan continuïteit rond de voetbalacademie en is het jeugdbeleidsplan gemoderniseerd, 

met als doel de jeugdafdeling verder te versterken / professionaliseren, doorontwikkeling op alle 

niveaus te borgen (zowel voetbaltechnisch als persoonlijk) en de doorstroom naar de beloften en 

Bennekom-1 te verbeteren. Het uitbouwen van de meidenafdeling is daar onderdeel van. Deze 

afdeling vraagt ook om een professionaliseringsslag, vanuit de overtuiging dat hier nog veel ruimte 

zit voor groei en verdere doorontwikkeling. Tenslotte laat de seniorenafdeling een mooie groei zien, 

zowel rond de ‘reguliere’ seniorenteams maar ook in de 35+ en 45+. Dit beeld past in de 

maatschappelijke trend om gezonder en actiever te leven, als voetbalvereniging willen we dat heel 

graag faciliteren. Ook is conform afspraak met uw ALV de contributieverhoging (indexering) 

toegepast, zoals opgenomen in de statuten.  

In de begroting 21-22 hebben we rekening gehouden met inkomsten contributie van 245.000 euro. 

Als we deze afzetten ten opzichte van de gerealiseerde contributie-inkomsten hebben we het goed 

gedaan. Belangrijk om te vermelden dat we (zie debiteuren contributie) een voorziening hebben 

opgenomen van 14.000 euro om mogelijke oninbaarheid van contributies het hoofd te bieden.  

Sponsoring: De sponsorinkomsten blijven achter op de begroting. In de begroting werd uitgegaan van 
110.000 euro en we realiseren 101.000 euro. Sponsoring heeft in het seizoen 21-22 te weinig aandacht 



gekregen. Voor het lopende seizoen zijn er tal van initiatieven opgepakt door de sponsorcommissie. 
Doel blijft om onze sponsorportefeuille te laten groeien.  

 

Kosten Technische commissie 

Kosten 1ste elftal, Kosten overige elftallen (2de), Kosten jeugdselectie, lees de TC begroting levert een 

positieve bijdrage aan het resultaat. Hiermee wordt de reserve van de TC niet verder gevoed, maar 

toegevoegd aan het verenigingsresultaat.  

 

Overige verenigingskosten 

Energiekosten: De post energie laat een forse positieve (minder kosten) afwijking zien ten opzichte van 

de begroting. Dit komt omdat in dit resultaat een incidentele baat is opgenomen van 13.000 euro.  

Schoonmaakkosten: De schoonmaakkosten zijn in lijn met de begroting.  

Onderhoud gebouwen en velden: De overschrijding op het budget van het 

onderhoud gebouwen en velden is te verklaren omdat er kosten over het 

seizoen 20-21 niet waren opgenomen als nog te betalen en zijn alsnog in 

het resultaat 21-22 verwerkt. Hiermee is er een overschrijding zichtbaar 

van ongeveer 4.000 euro. De kosten over 20-21 bedroegen bijna 14.000 

euro die meegenomen hadden moeten worden in de jaarrekening 20-21.  

Verzekeringen: De kosten voor verzekeringen zijn fors hoger dan begroot en ook ten opzichte van het 

verantwoordingsjaar 20-21. Dit is gelegen in een tweetal oorzaken. De verzekeringskosten zijn 

gestegen en wij hebben op een paar verzekeringen de dekking uitgebreid. In het seizoen 21-22 hebben 

we te maken gehad met een aantal inbraken en vernielingen.  

Overige bedrijfskosten 

Verkoopkosten: Na de coronajaren is een start gemaakt met het op orde brengen van de 

sponsoruitingen op het park. Verschillende doeken zijn verwijderd, alsook vervangen. Daarnaast zijn 

er een aantal nieuwe sponsoren geworven. Deze nieuwe doeken zijn gemaakt en opgehangen. De 

gemaakte kosten zijn hier zichtbaar. Ook hebben we een vacature geplaatst om een vrijwilliger te 

werven via een advertentie. Conform advies ALV is er een poging gewaagd om extern, via de krant een 

parkbeheerder te werven. Helaas is er geen geschikte kandidaat gevonden.  

Materiaalkosten kledinglijn: Naast verbruikskosten en afwaardering bestaat deze kostenpost 

voornamelijk uit de afschrijvingslasten op de voorraad kleding. (zichtbaar op de balans onder voorraad 

en toegelicht onder toelichting balans/voorraad) De overschrijding ten opzichte van de begroting is te 

verklaren dat er al met al veel broekjes en sokken zijn vervangen. Bovendien is er een nieuw 

damesteam gestart waardoor een compleet elftal, niet begroot, voorzien moest worden van kleding. 

Ook zijn hier de kosten van teamsponsoring (trainingspakken) opgenomen.  

Kosten boekhoudpakket en kassa: 

De kosten met betrekking tot het nieuwe boekhoudpakket bedragen ongeveer 700 euro per jaar. De 

overige kosten betreffen het kassasysteem, abonnementen, pinapparatuur en gemaakte 

transactiekosten in verband met het pinnen via de systemen. 

 



Contributies en abonnementen: 

In de jaarrekening 20-21 hebben we een deel van de kosten KNVB niet meegenomen. Deze kosten 

worden nu in de exploitatie verwerkt, waardoor ten opzichte van de begroting een negatief resultaat 

wordt gerealiseerd. 

Boetes tuchtzaken: 

In het verantwoordingsjaar 21-22 hebben we het tweede elftal door minimale bezetting uit de 

competitie moeten halen. Dat was een vervelende keuze, waarbij ook een boete is opgelegd door de 

KNVB. Daarnaast zijn de boetes (gele en rode kaarten) niet teruggehaald bij de leden. In het bestuur 

hebben we hierover een aantal keer gesproken en de keuze gemaakt om deze kosten na het coronajaar 

niet te verhalen. In het lopende seizoen worden de kosten in verband met gele en rode kaarten 

wederom verhaald bij de leden.  

Diverse kosten:  

Op deze post zijn de kosten voor de aanschaf van een tafeltennistafel, overige spellen en de huur van 

luchtkussens geboekt. Als bestuur hebben we de keus gemaakt om het tulpkamp te sponsoren na de 

coronaperiode. In diezelfde periode is er gestart met merchandise artikelen. Een enthousiaste groep 

binnen onze vereniging wilde hiermee aan de slag. De initiële afspraak is dat de eerste aanschaf betaald 

zou worden door de vereniging. De kosten daarvan worden op deze post verantwoord. In het jaar 20-

21 hebben we als bestuur een aantal keer gemeend ondernemerschap te bevorderen om positiviteit 

na corona te faciliteren.  


